
ZAB.0012.1.3.2023  
 

 
Protokół nr 27/23 

z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
 i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 9 maja  2023 roku  
 

 
1. Otwarcie obrad Komisji.   

  
W dniu 9 maja 2023 roku o godzinie 15:00 Przewodniczący Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku  - Pan Mariusz 
Bladoszewski  dokonał otwarcia obrad Komisji. Powitał wszystkich członków Komisji oraz 
zaproszonych gości w osobie, Sekretarza Powiatu - Pana Piotra Krygiera, Naczelnika Wydziału 
Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa - Pana Adama Rejmaka,  Dyrektora Powiatowego 
Centrum Rodzinie we Włocławku – Panią Agnieszkę Łobodę, Naczelnika Wydziału 
Komunikacji – Pana Piotra Chrzanowskiego.  
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

2. Stwierdzenie quorum.  
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczą 
4 osoby, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum,  
a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu. 
 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Komisji - poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku, 
członkowie komisji otrzymali porządek obrad z którym można było się zapoznać.  
Przewodniczący Komisji  zadał pytanie  członkom  komisji, czy  mają jakieś uwagi do porządku 
obrad?  Nie było żadnych uwag. Wobec braku uwag  Przewodniczący Komisji  zapytał, kto jest 
za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad  i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła zaproponowany porządek obrad składający się z 13  punktów w brzmieniu: 
 
 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji.  
2. Stwierdzenie quorum.  
3. Przyjęcie porządku obrad.  
4. Przyjęcie protokołu nr 26/23 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego z dnia 22 lutego 2023 roku. 



5. Informacja o stanie przestępczości i jej zwalczania na terenie działania Prokuratury 
Rejonowej we Włocławku w 2022 roku.  

6. Informacja w zakresie realizacji projektu pn.: „Wsparcie osób starszych i kadry 
świadczącej usługi społeczne w zakresie przeciwdziałania rozprzestrzeniania 
się COVID - 19”. 

7. Informacja Starosty Włocławskiego z realizacji zadań z zakresu transportu 
zbiorowego za 2022 rok.  

8. Raport o stanie powiatu włocławskiego za 2022 rok.  
9. Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały udzielenia Zarządowi Powiatu 

we Włocławku wotum zaufania.  
10. Informacja Starosty Włocławskiego o realizacji zadań  z zakresu zarządzania 

i reagowania kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze 
Powiatu Włocławskiego.  

11. Informacja Starosty Włocławskiego z działalności Powiatowego Rzecznika 
Konsumentów. 

12. Sprawy różne 
13. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.   
 

4.  Przyjęcie protokołu  nr 26/23 z posiedzenia Komisji Administracji , Bezpieczeństwa  
i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku  z dnia  22 lutego 2023 roku. 

 
Przewodniczący Komisji - poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia 
komisji został sporządzony protokół, który był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego 
Rady. Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu 
nr 26/23 z dnia  22 lutego 2023 roku? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto 
jest za przyjęciem protokołu nr 26/23 z dnia 22 lutego 2023 roku i przeprowadził procedurę 
głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła protokół nr 26/23 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego Rady Powiatu we Włocławku z dnia  22 lutego 2023 roku. 
Na posiedzenie Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu 
we Włocławku o godzinie 15:06 przybył Pan radny Marek Jaskulski.  
 

5. Informacja o stanie przestępczości i jej zwalczania na terenie działania 
Prokuratury Rejonowej we Włocławku w 2022 roku.  

 
Przewodniczący Komisji – poinformował członków komisji, że wraz z zawiadomieniem 
o posiedzeniu Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu 
we Włocławku, członkowie komisji otrzymali Informację o stanie przestępczości i jej 
zwalczaniu na terenie działania Prokuratury Rejonowej we Włocławku w 2022 roku, z którą 
mogli się zapoznać.  
Przewodniczący Komisji - zapytał czy członkowie komisji mają  jakieś pytania dotyczące tej 
informacji? Nie było żadnych pytań. Wobec braku pytań Przewodniczący Komisji zapytał 
członków komisji , kto jest za przyjęciem Informacji o stanie przestępczości i jej zwalczania na 



terenie działania Prokuratury Rejonowej we Włocławku w 2022 roku i przeprowadził 
procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację o stanie przestępczości i jej zwalczania na terenie działania Prokuratury 
Rejonowej we Włocławku w 2022 roku.  
Informacja o stanie przestępczości i jej zwalczania na terenie działania Prokuratury Rejonowej 
we Włocławku w 2022 roku stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

6. Informacja w zakresie realizacji projektu pn.: „Wsparcie osób starszych i kadry 
świadczącej usługi społeczne w zakresie przeciwdziałania rozprzestrzeniania 
się COVID - 19”. 

 
Przewodniczący Komisji - poprosił Dyrektora Powiatowego Centrum Rodzinie we 
Włocławku o przedstawienie informacji.  

Dyrektor Powiatowego Centrum Rodzinie we Włocławku – powiedziała, że projekt 
realizowany na terenie całego województwa kujawsko – pomorskiego 2020 roku, projekt 
partnerski kolejny, który przy wsparciu Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej  w Toruniu 
realizują wszystkie powiaty i miasta na  prawach powiatu w całym województwie. Projekt  
realizowany od 2020 roku, czyli od najgorszej sytuacji pandemicznej, która się zaostrzyła 
i pojawiła się  na terenie naszego kraju. Skierowany do różnych grup osób, ale przede 
wszystkim do służb mundurowych, gmin, służb pomocy społecznej, które funkcjonują na 
terenie całego województwa, począwszy od domów pomocy społecznej, placówek opiekuńczo 
– wychowawczych, które jak gdyby z systemem już pomocy społecznej nic nie mają 
wspólnego, ale też zajmują się całodobowo osobami. Schroniska, noclegownie i warsztaty 
terapii zajęciowej, Powiatowe Centra Pomocy Rodzinie również z czasem dopisane do tego 
projektu i mogły korzystać z różnego rodzaju dofinansowań. Przede wszystkim w pierwszej 
kolejności zadanie pierwsze, to wsparcie instytucji pomocy społecznej i służb mundurowych 
w środki ochrony oraz materiały mające zapewnić bezpieczeństwo. Dostarczane były dla osób 
świadczących usługi opiekuńcze służb mundurowych oraz przedsiębiorców na terenie  
wszystkich powiatów partnerskich w województwie kujawsko – pomorskim. Po drugie 
funkcjonowanie w ramach systemu pomocy społecznej finansowanie dopłat do wynagrodzeń 
dla osób świadczących  usługi społeczne w tym opiekuńcze, w tym dla nas szczególnie 
interesujące domy pomocy społecznej oraz placówki opiekuńczo – wychowawcze oraz granty 
dla organizacji Sektora Organizacji Pozarządowych, które bezpośrednio były realizowane przez 
Regionalny Ośrodek Polityki Społecznej. Projekt duży z  którego koszt całego projektu wynosił 
39 122 540 zł z czego dofinansowanie Unii na poziomie 33 254 060 zł dla naszego powiatu. 
Akurat  z tej puli przypadły środki w wysokości  579 600 zł. Natomiast wkład własny w formie 
rzeczowej, a właściwie obsługi ze strony PCPR-u, projektów i wynagrodzeń osób tam 
zatrudnionych na poziomie blisko 100 000 zł. Projekt jeszcze jest realizowany do końca 
czerwca bieżącego roku. Działania główne czyli dofinansowania skoncentrowane były w 2021 
roku. Najpierw przez okres 3 miesięcy, 205 pracowników w Domu Pomocy Społecznej 
otrzymało dofinansowanie do wynagrodzeń dodatkowe wynagrodzenie w kwocie 1000 zł 
brutto na jednego pracownika bezpośrednio pracującego z osobami i świadczącego usługi na 
rzecz innych. Natomiast 500 zł brutto, którzy też byli zaangażowani w pracy, ale bezpośrednio 



nie pracowali z mieszkańcami Domu Pomocy Społecznej, a w następnym roku 36 pracowników 
placówek opiekuńczo wychowawczych również bezpośrednio pracujących z dzieckiem. W tym 
przypadku otrzymało w tej kwocie środki do wynagrodzeń  dodatkowe. Oprócz tych  działań  
zakupione zostały testy do domów pomocy społecznej, placówek opiekuńczo – 
wychowawczych na obecność  koronowirusa, a także przez całość trwania projektu dostarczane 
były dla potrzeb  Domów Pomocy Społecznej, placówek opiekuńczo – wychowawczych oraz 
ośrodków z terenu naszego Powiatu. Środki ochrony osobistej, jednorazowe rękawiczki, 
fartuchy, maski, płyny do dezynfekcji, kombinezony ochronne, maski medyczne oraz testy 
antygenowe, kasetkowe dla potrzeb badania kadry, mieszkańców i dzieci w umieszczonych 
placówkach opiekuńczo – wychowawczych.  

Przewodniczący Komisji  - podziękował  Pani  Dyrektor za przedstawienie informacji. Zapytał 
członków komisji, czy mają jakieś pytania? Nie było żadnych pytań. Wobec braku pytań 
Przewodniczący Komisji zapytał  członków komisji, kto jest za przyjęciem Informacji w 
zakresie realizacji projektu pn.: „Wsparcie osób starszych i kadry świadczącej usługi społeczne 
w zakresie przeciwdziałania rozprzestrzeniania się COVID - 19” i przeprowadził procedurę 
głosowania. 

Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację w zakresie realizacji projektu pn.: „Wsparcie osób starszych i kadry 
świadczącej usługi społeczne w zakresie przeciwdziałania rozprzestrzeniania się COVID - 19”. 
Informacja w zakresie realizacji projektu pn.: „Wsparcie osób starszych i kadry świadczącej 
usługi społeczne w zakresie przeciwdziałania rozprzestrzeniania się COVID - 19”stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 

7. Informacja Starosty Włocławskiego z realizacji zadań z zakresu transportu 
zbiorowego za 2022 rok.  

 
Przewodniczący Komisji – poprosił Naczelnika Wydziału Komunikacji o przedstawienie 
informacji. 

Naczelnik  Wydziału Komunikacji – powiedział, że w 2022 roku powiat Włocławski 
realizował transport zbiorowy na tak zwanych powiatowych linach  przewodzonych na 6 liniach 
komunikacyjnych. Pierwsze trzy linie, Baruchowo -  Kowal  - Lubięń kujawski - Chodęcz - 
Lubraniec, druga linia Lubieniec, Chodęcz Lubięń kujawski, Baruchowo Kowal, trzecia 
Lubieniec, Chodęcz, Boniewo, Izbica, Kujawska. Na tych liniach  zapewniane były darmowe 
dojazdy do szkół  powiatowych dla uczniów z terenu Powiatów Włocławskiego. Następne trzy 
linie Nasiegniewo, Brześć Kujawski przez Chełmicę po Żabieniec, Baruchowo, Machnacz 
przez Gołaszewo, Kruszyn, Chodecz, Machnacz przez Choceń zapewniały te linie dojazdu 
przedsiębiorstw zlokalizowanych w Brzeskiej Strefie gospodarczej. Mówiąc o tych liniach, 
musimy także mieć na uwadze to, że mamy zawarte z miastem Włocławek, czyli z miastem na 
prawach powiatu, porozumienie, które było zawarte w dniu 10 grudnia 2021 roku, 
obowiązywało w 2022 roku. Porozumienie dotyczące organizowania przewozów w ramach 
publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich, na linii 
Nasiegniewo- Brześć Kujawski przez Chęłmice Dużą, Wieniec. Z tego powodu, że linia ta 
wkraczała w teren  miasta na prawach powiatu, czyli miasta Włocławka i żeby autobusy mogły 



przejeżdżać przez teren drugiego powiatu, wojewoda kujawsko-pomorski wymagał zawarcia 
odpowiedniego porozumienia Poza tym porozumienie, to także wynika z zobowiązujących 
przepisów prawa i publikowane jest w wojewódzkim dzienniku Urzędowym  Województwa 
kujawsko-pomorskiego. Operatorem wykonującym przewozy pasażerskie w tym okresie, czyli 
od 1 stycznia 2022, do 31 grudnia do 2022 był kujawsko-pomorski transport samochodowy, 
spółka akcyjna na podstawie zawartej umowy. Umowa, potwierdzona była, pozwolenie na 
zawarcie umowy, że tak powiem w cudzysłowiu,  było zawarte w uchwale rady powiatu, też 
był to wymóg ustawowy, też sprawdzany przez wojewodę kujawsko-pomorskiego. Tu mówimy 
o wojewodzie kujawsko-pomorskim, z tego powodu, że mamy dofinansowanie, z tak zwanego 
funduszu autobusowego w  wysokości trzech złotych do wozokilometra. Czyli mamy zawartą 
umowę z wojewodą kujawsko-pomorskim na dofinansowanie tych naszych sześciu linii. 
Mówimy o 2022 roku przez cały czas. Jak i powiat włocławski  ze środków własnych 
zobowiązany był dofinansować pozostałe sprawy.  
Wszystkie sprawy finansowe, zarówno z  wojewodą kujawsko-pomorskim, jak i z KPTS, czyli 
z wykonawcą przewozów powiatowych, na tych sześciu liniach, o których mówiłem wcześniej, 
wszystkie te sprawy regulowane są w ramach dwustronnych umów. Czyli mamy umowę 
z wojewodą kujawsko-pomorskim i umowę z transportem samochodowym. Umowy te regulują 
wzajemne prawa i obowiązki. Na koniec roku kujawsko-pomorski transport samochodowy 
zobowiązany  jest przedstawić nam rozliczenie, który oczywiście sprawdzamy, przekazujemy 
do wojewody kujawsko-pomorskiego, celem też sprawdzenia, czy zgodnie z prawem 
wykorzystaliśmy przyznane środki finansowe. W przedstawionej informacji za ubiegły rok 
pomorski kujawsko-pomorski transport samochodowy zwrócił powiatowi włocławskiemu 
47 506, 90 zł,  z czego  musieliśmy wojewodzie przekazać 15 136, 42 zł. Wynika to z tego, że 
na tych liniach autobusowych były dosyć duże wpływy ze sprzedaży biletów. I umowa nasza 
była tak skonstruowana, że w tym przypadku kujawsko-pomorski transport samochodowy 
rozliczając ogólny koszt za cały 2022 rok, zobowiązany był dokonać tych korekt. Cena biletu 
wynosiła 2,50 zł jednorazowego , za przewóz bagażu, też 2,50 zł. Na liniach, jeżeli chodzi 
o bilety miesięczne 80 zł i te ceny są przez cały czas biletów utrzymane. Wynikają one z chwały 
rady powiatu włocławskiego. Na rok bieżący, jak państwo widzicie w końcu w tej informacji, 
mamy już 7 linii. Otrzymaliśmy dofinansowanie od wojewody kujawsko-pomorskiego. Też 
mamy umowy zawarte z wojewodą, z Kujawsko-Pomorskim Transportem Samochodowym 
S.A. Uchwała Rady Powiatu zezwalająca na zawarcie umowy z Kujawsko-Pomorskim 
Transportem Samochodowym S.A. 
Przewodniczący Komisji - podziękował Panu Naczelnikowi Wydziału Komunikacji za 
przedstawienie Informacji Starosty Włocławskiego z realizacji zadań z zakresu transportu 
zbiorowego za 2022 rok.  
Przewodniczący Komisji  zapytał członków komisji, czy mają  jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku  pytań Przewodniczący Komisji zapytał członków komisji, kto 
jest za przyjęciem Informacji Starosty Włocławskiego z realizacji zadań z zakresu transportu 
zbiorowego za 2022 rok i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację Informacji Starosty Włocławskiego z realizacji zadań z zakresu transportu 
zbiorowego za 2022 rok. 
Informacja  Starosty Włocławskiego z realizacji zadań z zakresu transportu zbiorowego za 2022 
rok stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 



8. Raport o stanie powiatu włocławskiego za 2022 rok.  
 
Przewodniczący Komisji – poprosił Sekretarza Powiatu o zabranie głosu w tym punkcie.  
Sekretarz Powiatu  - powiedział, że powiat nasz realizuje dużo różnych zadań i nie sposób 
wszystko szczegółowo, w tych kilkudziesięciu stronach opisać. Natomiast istotą raportu jest to, 
żeby te najważniejsze obszary aktywności naszej przybliżyć Państwu, wypełniając w ten 
sposób obowiązki ustawowe , które ciążą  na zarządzie powiatu i tą skalę działalności naszego 
powiatu ten dokument przedstawia. Myślę, że to się precyzyjnie naszej administracji udało, 
żeby zwrócić w szczególności uwagę Państwa na kluczowe rzeczy, które są realizowane przez 
nasz samorząd, a więc działania związane z budową Powiatowego Centrum Zdrowia, 
inwestycje drogowe w kolejnych obszarach planowane i podejmowane działania na rzecz 
budowy Powiatowego  Centrum  Sportu i Rekreacji, projekty szkoleniowe, które bardzo 
szeroko w tej kadencji realizujemy. Są one skierowane praktycznie do wszystkich grup 
pracujących, niepracujących  mieszkańców naszego  powiatu i w istocie cieszą się dość dużym 
powodzeniem, niezależnie od skali trudności projektu, które są realizowane. Bardzo ważna 
kwestia szerokiej organizacji współpracy z organizacjami społecznymi, pozarządowymi, 
różnego rodzaju. W tym dotacji skierowanych dla OSP, klubów wsparcia, kół, gmin, ale  także 
wszystkich innych  organizacji.  Myślę, że bardzo ważna i ceniona przez naszych mieszkańców 
działalność w obszarze organizowania zadań, wydarzeń o charakterze kulturalno – 
promocyjnym.  Powiat jednostki nie niesie na sobie ciężaru utrzymywania jednostki pomocy 
kultury, dlatego myślę to jest bardzo ważne, żeby tego rodzaju wydarzenia przybliżać 
mieszkańcom. Sami widzimy jaką cieszą się popularnością i uznaniem w naszej społeczności. 
Także ważna rzecz, o której tu była mowa przed chwilą, mianowicie organizacja przewozów  
autobusowych. Jesteśmy  tym powiatem, który to w naszym województwie w sposób wiodący 
organizuje i naprawdę docieramy z tymi przewozami do wielu grup potrzebujących. Dzięki 
temu także wspieramy rozwój, stref gospodarczych. Sami państwo tą dyskusje z sesji 
przypominacie sobie. Tam te decyzje pokazują, jak one były potrzebne, ponieważ rzeczywiście, 
to co pan naczelnik mówił, ja też bym chciał państwa uspokoić. To, że wojewoda nie dopłaca 
do linii, to jest tylko efekt ich jednej z linii jej obciążenia, jej  popularności. Ta  linia, która 
idzie z Fabianek do strefy gospodarczej cieszy się  dużym zainteresowaniem. Może tego nie 
widać na liniach przynajmniej  w aspekcie finansowych tych, które dowożą młodzież do 
naszych szkół, bo uczniowie są zwolnieni z biletów. Natomiast te działania mają swoje 
przełożenie, na przykład na to, co może nie zostało uwypuklone w tym raporcie, ale warto 
podkreślić , że powiat włocławski w trudnym obszarze oświaty i finansowania jej, praktycznie 
nie zwiększa zaangażowania swoich środków. Ta różnica między subwencją oświatową, a 
kosztami, które ponosimy pozostaje  na tym samym poziomie, podczas gdy wiele innych 
powiatów w podobnej sytuacji musi te kwoty zwiększać. Zwracamy uwagę na te zadania, które 
chcemy realizować związane z budową hal sportowych w szkołach w Chodczu i Marysinie. 
Oczywiście w tym raporcie zabrakło wszelkich innych informacji dotyczących o 
funkcjonowanie w obszarach edukacji, pomocy społecznej, działań administracyjnych  
realizowane przez starostwo, czy też funkcjonowanie Powiatowego Urzędu Pracy. Tu warto 
zwrócić uwagę, że nasz Powiatowy Urząd  Pracy też należy do takich jednostek wiodących. 
Sfera  pomocy społecznej, myślę, że też jest ważna i istotna i znaczna w skali np. w porównaniu 
do innych jednostek tego szczebla samorządu w skali województwa, ponieważ to my tych 
domów pomocy społecznej, czy placówek  opiekuńczo - wychowawczych mamy dużo więcej 
niż inne, nawet porównywalne powiaty. Wypełnieniem obowiązku ustawowego  jest także 
część z raportu dotycząca  realizacji programu i strategii. Sumując tą krótką wypowiedź, 
Szanowni  Państwo myślę, że z tego dokumentu każdy jest w stanie odczytać jak w wielu 
obszarach w zeszłym roku, ale to jest konsekwencja wszystkich działań podejmowanych 
w kilku poprzednich latach powiat włocławski jest aktywny. Ile  realizuje zadań i jak do wielu 



odbiorców one są skierowane. Dowodem na to, że ta sytuacja powiatu jest dobra i oceniana 
obiektywnie, pozytywnie na  wewnątrz są informacje, które też są zamieszczone o wzroście 
pozycji powiatu w rankingu, rankingu opracowywanym  przez pismo Wspólnota. Na 
przestrzeni kilku ostatnich lat, pięciu ostatnich lat, powiat włocławski  awansował  z miejsca z 
109 na miejsce 33.  Ten raport jako dokument, który jest punktem wyjścia do głosowania nad 
wotum zaufania dla zarządu. Świetnym  argumentem jest, żebyście Państwo z pełnym 
przekonaniem mogli to wotum zaufania  zarządowi powiatu za działania od 2022 roku udzielić. 
             Przewodniczący Komisji  -  zapytał członków komisji, czy mają  jakieś pytania lub 
uwagi? Nie było żadnych pytań ani uwag. Wobec braku pytań  i uwag,  Przewodniczący 
Komisji zapytał członków komisji, kto jest za przyjęciem  raportu o stanie powiatu 
włocławskiego za 2022 rok  i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za- 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła  raport o stanie powiatu włocławskiego za 2022 rok. 
Raport o stanie powiatu włocławskiego za 2022 rok stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu.  
 

9. Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały udzielenia Zarządowi 
Powiatu we Włocławku wotum zaufania.  

 
Przewodniczący Komisji -  powiedział,  że raport o  stanie powiatu włocławskiego  za 2022 
rok został przygotowany w oparciu o ogólne wytyczne wskazane w  ustawie o samorządzie 
powiatowym. Rada powiatu  raportuje raport podczas sesji, na której podejmowana jest 
uchwała  Rady Powiatu w sprawie  udzielenie lub nieudzielenia zarządowi absolutorium. 
Raport jest rozpatrywany w pierwszej kolejności. Nad przedstawionym raportem o stanie  
powiatu przeprowadza się  debatę. W debacie nad raportem o stanie powiatu głos zabierają  
radni  bez ograniczeń i mieszkańcy powiatu. Po zapoznaniu się i przeprowadzaniem debaty  nad  
raportem o stanie powiatu włocławskiego za 2022 rok,  zarząd  podczas glosowania  udziela 
lub nie udziela wotum zaufania. Po analizie i wyrażeniu opinii w sprawie projektu uchwały  
udzielenia  zarządowi powiatu we Włocławku wotum zaufania, będziemy przystępowali do  
głosowania. Pan Sekretarz Powiatu  przedstawił już ten raport. Zostaliśmy z  nim zapoznani 
i Państwo też mieliście możliwość zapoznania się z raportem o stanie powiatu włocławskiego.  
Przewodniczący Komisji zapytał  członków komisji, czy mają jakieś pytania lub uwagi? Nie 
było żadnych pytań ani uwag. Wobec braku pytań  i uwag,  Przewodniczący Komisji zapytał 
członków komisji,  kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały udzielenia 
Zarządowi Powiatu we Włocławku wotum zaufania i przeprowadził procedurę głosowania.  

Wyniki głosowania: 
Za -5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały udzielenia Zarządowi Powiatu we Włocławku 
wotum zaufania.  
Projekt uchwały udzielenia Zarządowi Powiatu we Włocławku wotum zaufania stanowi 
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 



10. Informacja Starosty Włocławskiego o realizacji zadań  z zakresu zarządzania 
i reagowania kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze 
Powiatu Włocławskiego.  

 
Przewodniczący Komisji - poprosił Naczelnika Wydziału Zarządzania, Administracji 
i Bezpieczeństwa, Pana Adama Rejmaka o przedstawienie informacji. 

Naczelnik Wydziału Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa  – powiedział, że 
zgodnie z planem pracy Komisji Administracji,  Bezpieczeństwa i  Porządku Publicznego jest 
składana Informacja w Starostwie realizacji zadań za zakresu zarządzania kryzowego, ochrony 
ludności i spraw obronnych właśnie  na terenie obszarów powiatu włocławskiego. Na 23 
stronach zostały tutaj ujęte wszelkie kwestie, które miały miejsce jeszcze  w latach poprzednich. 
Włącznie z datą  20 marca 2020 roku, kiedy to ogłoszono stan pandemii na naszym 
terenie,  a w zasadzie w całym kraju. Te i wiele innych szczegółów są zawarte w tej  informacji.  
Będąc przy głosie skupiłbym się na sytuacji bieżącej, która jeszcze nie ma tutaj 
odzwierciedlenia w tej informacji. Właśnie dzisiaj mieliśmy posiedzenie Powiatowego Zespołu 
Zarządzania Kryzysowego w sprawie wirusa  ptasiej  grypy, którego źródło zostało ujawnione 
na terenie naszego powiatu a konkretnie w miejscowości  Skokach nad  dwoma zbiornikami 
wodnymi Skoki Duże i Skoki Małe. Sytuacja jest na tyle poważna że ponad 400 mew uległo 
temu wirusowi. Zostały one podniesione z wody i z brzegów w tamtym rejonie. Część jednak 
kilkadziesiąt sztuk nie może być ruszona bo jest ryzyko osuwiska. Tam jest taka skarpa przy 
żwirowni, nie wolno tam wchodzić. Przepisy wręcz zabraniają, ale lekarz weterynarii dzisiaj 
na tym spotkaniu stwierdził, że nie ma zagrożenia. W związku z tym jest pewna sytuacja 
niezręczna ponieważ jest tam mała wysepka i właśnie na niej,  jak  co roku jest znaczny wylęg 
ptaków. W ciągu najbliższego miesiąca sytuacja powinna być rozwiązana. Nie powinno już to 
stanowić zagrożenia. W tej chwili wszelkie służby takie jak sanitarne, ochrony środowiska , 
policja, ochotnicze straże pożarne z tamtego rejonu zabezpieczają ten teren, podnoszą padnięte 
ptaki i ogólnie rzecz biorąc, ocena powiatowego lekarza weterynarii  powiatowego jest 
pozytywna, tzn. na tyle dobra, że nie widzi na razie póki co możliwości rozprzestrzeniania się 
tego wirusa na terenie powiatu, a tym bardziej poza powiat włocławski, poza gminę Włocławek. 
Rzecz ma miejsce w zasadzie w jednej gminie Włocławek,  dlatego też pracę stanowiska 
kierowania powiatowego zespołu zarządzania kryzysowego są niejako dość ograniczone,  
ponieważ uruchamiane są środki wtedy, jeżeli jest konieczność koordynacji pomiędzy 
gminami. Wobec faktu, że  sytuacja ma miejsce  na terenie jednej gminy,  to pani  wójt wspólnie 
z lekarzem weterynarii  przy naszym wsparciu,  wszelkie problemy rozwiązują. 

 

Przewodniczący Komisji – podziękował Naczelnikowi Wydziału Zarządzania, Administracji 
i Bezpieczeństwa  za przedstawiona informację.  

Przewodniczący Komisji – zapytał  członków komisji, czy mają  jakieś pytania lub uwagi? Nie 
było żadnych pytań ani uwag. Wobec braku pytań i uwag,  Przewodniczący Komisji zapytał 
członków komisji, kto jest za przyjęciem Informacji Starosty Włocławskiego o realizacji zadań  
z zakresu zarządzania i reagowania kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na 
obszarze Powiatu Włocławskiego i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za -4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się – 0 



Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację Starosty Włocławskiego o realizacji zadań  z zakresu zarządzania 
i reagowania kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze Powiatu 
Włocławskiego. 
Informacja Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu zarządzania i reagowania 
kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze Powiatu Włocławskiego 
stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokołu.  
 

11. Informacja Starosty Włocławskiego z działalności Powiatowego Rzecznika 
Konsumentów. 

 
Przewodniczący Komisji -  poprosił Sekretarza Powiatu o przedstawienie informacji.  
Sekretarza Powiatu – powiedział, że działalność i skala tego, co jest zrobione w ramach 
Powiatowego Rzecznika Konsumentów praktycznie jest analogiczna, tak jak było w roku 
poprzednim. Poza obowiązkami sekretarza wykonuję osobiście obowiązki rzecznika 
konsumentów korzystając najwyżej z pomocy innych pracowników. Takich organizacyjno- 
technicznych. Jeżeli chodzi o ilość jest podane w tabelach. Sprawa się zamyka w około 100 
wystąpień rocznie i tam trochę więcej porad, przygotowanie jakiś pism procesowych dla 
zainteresowanych osób. W zeszłym roku były kontynuowane działania związane 
z prowadzeniem audycji konsumenckich skierowane do mieszkańców poprzez antenę 
lokalnego radia. Jeżeli chodzi o merytorykę w zeszłym roku istotne problemy by były związane 
z tego co coś wybiega, co  mówiłem w poprzednich latach. Przede wszystkim problemy 
z bankami, okradaniem kont, kilka spraw na poważne kwoty. Dane dostępowe poprzez komórki 
i wskazania wszystkich środków finansowych ewentualnie nawet zadłużenie zainteresowanych 
osób, a także problemy z fotowoltaikami, pompami ciepła takimi instalacjami. Tu też jest duży 
problem na rynku jeżeli chodzi o wykonywanie umów. Te najważniejsze informacje 
z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów przedstawiłem.  
Przewodniczący Komisji -  podziękował Sekretarzowi Powiatu za przedstawienie informacji 
i zapytał, czy członkowie komisji mają jakieś pytania lub uwagi? Nie było żadnych pytań ani 
uwag. Wobec braku pytań i uwag,  Przewodniczący Komisji zapytał członków komisji, kto jest 
za przyjęciem Informacji Starosty Włocławskiego z działalności Powiatowego Rzecznika 
Konsumentów  i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za -5 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła Informację Starosty Włocławskiego z działalności Powiatowego Rzecznika 
Konsumentów.  
Informacja Starosty Włocławskiego z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 

12. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?  
Naczelnik Wydziału Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa - powiedział, że  od 
poniedziałku ruszamy z kwalifikacją wojskową  na terenie tego budynku w tym miejscu i do 
6 czerwca będzie tu działała komisja kwalifikująca młodych ludzi do armii. 
 
 



13. Zamknięcie obrad Komisji. 
 
Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego w dniu  9 maja  2023 roku o godzinie 15:40  dokonał zamknięcia obrad 
Komisji.  
 
 
 
         Przewodniczący Komisji Administracji 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
 
                       Mariusz Bladoszewski 
  
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała 
Anita Sudomir – Ozdoba ……………………… 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 
  
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


